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2014Z23516 

Vragen van de leden Van Klaveren en Bontes (beiden Groep Bontes/Van 
Klaveren) aan de Minister van Buitenlandse Zaken over de gevaarlijke 
uitspraak van het Hof van Justitie van de EU dat Hamas van de terreurlijst af 
moet. (ingezonden 18 december 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Hof van Justitie EU bepaalt dat Hamas van 
terreurlijst moet»?1 

Vraag 2
Deelt u de verbijstering dat het Hof tot zo’n bizarre uitspraak is gekomen? Zo 
neen, waarom niet? 

Vraag 3
Welke exacte gevolgen heeft het dat de islamitische terroristen van Hamas 
niet langer beschouwd zullen worden als terreurgroep? Graag een zo breed 
mogelijk overzicht van zaken (o.a. juridisch en financieel) die daardoor 
veranderen. 

Vraag 4
Welke stappen (o.a. in internationaal opzicht) bent u voornemens te zetten 
om ervoor te zorgen dat Hamas gewoon op de terreurlijst blijft staan? 

Vraag 5
Bent u bereid u zeer expliciet uit te spreken tegen deze gevaarlijke uitspraak 
van het Hof? Zo neen, waarom niet? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid Ten 
Broeke (VVD), ingezonden 18 december 2014 (vraagnummer 2014Z23515).

1 http://www.nu.nl/buitenland/3955424/hof-van-justitie-eu-bepaalt-hamas-van-terreurlijst-
moet.html
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